



南丫北段公立小學 Northern Lamma School

新界南丫島榕樹灣榕樹嶺一號
No.1, Yung Shue Ling, Yung Shue Wan, Lamma Island.
電話 /Tel.: (852) 2982 0242 傳真 /Fax: (852) 2982 2484

23 November 2020

Dear Parents,

Thank you for your interest in our school. Your child has been allocated a place in Primary One in the 2021/22 school-year. You are requested to register with the school on the dates specified below.

Date: 25 or 26 November 2020 (Wednesday, Thursday)

Time: 9:00 a.m. – 4:00 p.m.

Venue: Northern Lamma School

Note:

1. Please bring along with you the Parent's Copy of the application form.
2. Failure to register with the school within the specified period would lead to forfeiture of the discretionary place offered.
3. You do not have to bring your child along for registration.
4. 2 photos
5. A letter will be sent to you in July 2021 regarding the first day of meeting, purchase of textbooks, school uniform, and other materials.

If you have any enquiries, please call 2982 0242.

Thank you for your attention.

Yours sincerely,



Northern Lamma School



南丫北段公立小學 Northern Lamma School

新界南丫島榕樹灣榕樹嶺一號
No.1, Yung Shue Ling, Yung Shue Wan, Lamma Island.
電話 /Tel.: (852) 2982 0242 傳真 /Fax: (852) 2982 2484

親愛的家長：

謝謝閣下選擇本校。貴子弟已獲取錄於 2021-22 年度入讀本校一年級，請依以下日期到校辦理註冊手續。未能於指定日期辦理註冊者，將被視作放棄學位辦理。

日期：2020 年 11 月 25 或 26 日（星期三、四）

時間：上午九時至下午四時

地點：學校

注意事項：

1. 請帶同申請入學表格家長副本。
2. 註冊時不用帶同學生。
3. 註冊手續一經辦妥，對家長和學校都有約束力。
4. 相片兩張
5. 學校會在 2021 年 7 月另行通知家長有關小一新生適應課程及訂購書簿、購買校服等事項。

如有查詢，請致電學校。電話：2982 0242



南丫北段公立小學

二零二零年十一月二十三日